
Protokoll fört vid styrelsemöte den 8 augusti 2016 kl.09.00 stora konferenslokalen. 
 
Senioren Anhörig & Pensionärscentrum, Tingshusgatan 2, Hässleholm 
 
Närvarande var följande personer, ordf. Margreth Segerstein, Vice ordf. Lisen Ekdahl, Kassör A-K 
Roos, sekreterare Bengt Lundén, IT ansvarig Lars Isaksson, Ruth W Nyberg, Ing-Britt Lådö, Ingela 
Lindau, Marianne Olsson, Ingvar Johansson, Bengt Nilsson, Marie-Louise Håkansson, Agneta 
Lejmyr. Ny var Siv Jönsson som ersätter Lars Olsson som avstår sin plats till Siv. 
 
Ej närvarande, Siv Nilsson, Mijvi Lindgren, Lars Olsson, A-K Johansson, Gunilla Andersson. 
 
 
# 1. Ordförande Margreth Segerstein, hälsade alla välkomna tillbaka efter sommaruppehållet och  
 hoppades på en trevlig fortsättning för styrelsens fortsatta arbete. 
# 2. Dagordningen godkändes i sin helhet med tillägg på punkten 10 där dagfrågan om 
 styrelsemötenas fortsatta dagar ifrågasattes. 
# 3. Föregående protokoll den 13 juni 2016 godkändes och läggs till handlingarna. 
# 4. Val till justerare valdes Ruth W Nyberg 
# 5. Rapporter från de olika föreningarna genomgicks.  
 Inga rapporter från Anhörigkonsulenten eller Omsorgsnämnden förelåg. 
# 6. Kassör A-K Roos informerade angående tidigare problem med penning hanteringen 
 gentemot bankerna. Skall undersöka saken igen och återkomma i frågan. 
# 7. Lisen meddelade att nya mattor till stora lokalen är inköpta och utlagda. Den gamla mattan 
 avyttras. 
# 8. IT gruppen meddelar att ringklockan som HRF påpekade om vid förra mötet kommer att  
 sätts upp. Att ny datakabel till Tolkarna kommer att beställas då nuvarande kabel är för kort. 
# 9. Pensionärernas dag kommer att genomföras den 9 september.  
 Lisen fick goda vitsord om arrangemanget vid Damernas fest, där god mat serverades och 
 fortsatte i glädjens tecken. 
 Sommarstängningen genomfördes med tydliga lappar som informerade gästerna på ett 
 tydligt sätt.  
 Städningen av lokalerna genomgicks där ett fåtal tomtar ställde upp med att plocka ner konst 
 mm, från väggarna samt flytta borden. Någon tomte hade till uppgift att plocka in div. post 
 och tidningar sam kolla av lokalerna från ev. skador. 
#10. Sekreteraren ville ha ett förtydligande angående vilka dagar styrelsemötena skall hållas 
 under resten av året. Man meddelade då att mötena skall vara den andra måndagen i varje 
 månad  och att styrelsen bjuds på kaffe och macka.     
#11. Nästa styrelsemöte är den 12 september på samma tid och lokal. 
#12. Styrelsemötet avslutades med kaffe och smörgås där Ordföranden Margret Segerstein 
 avslutade mötet och tackade alla för visat intresse. 
 
 
 
 Sekreterare Bengt Lundén    Justerare Ruth W Nyberg 
 
     
     
 
    Ordförande Margeth Segerstein 


